
Referat 29. august 2012 

Tilstede: René, Jung, Rune og Lars 

Afbud: Henrik og Theis 

 

 Mulig ubuden gæst i fyrkælderen:  Startede diskussionen om vi skal skifte låsesystem, og om hvilket 

system vi eventuelt skal have. Udskiftning af cylindre eller elektronisk kort. 

 

 Gyngestativ: Der er bestilt nyt gyngestativ med tilhørende kravlestativ, og René sætter det op  

 

 Byggesag:  Diskussion af mail fra Skanska om vores krav ang. vand i kælder og isolering og 

kuldebroer.  

- Ang. vand i kælder får vi Teknologisk Institut til at lave en rapport, som undersøger om der er brugt 

den rette membran og metode.  

 - Ang. isolering og kuldebroer diskuterede vi 2 muligheder. 

 1. mulighed er at fastholde vores krav og gå hele vejen til retssagen  

2. mulighed er bede et uvildigt rådgivningsfirma om at kigge på Force Technology’s optagelser 

sammenholdt med varmetal. Herefter beder vi et isoleringsfirma om tilbud på, hvad det vil koste at 

isolere lejlighederne, og fremsætte dette krav overfor Skanska.  

Beslutningen bliver 2. mulighed og René kontakter rådgivningsfirma 

 

 GF:  Vi spørger  Henrik  om han vil tage dette ene møde, da hverken Jung, René eller Lars har 

mulighed. Jung er stadig vores GF repræsentant. Rune spørger Henrik om han har lyst til at tage 

mødet. 

 

 Hjemmeside:  Den bliver ikke  opdateret i tilstrækkelig grad, og der blev diskuteret at overdrage 

hjemmesiden til eksternt firma. Lars kontakter firma, som han selv bruger.   

 

 Rengøringskontrakt:  Vi kontakter SRS med konkrete punkter hvor der er mangler i rengøringen 

løbende.  

 

 Næste bestyrelsesmøder:  Forslag den 24. oktober og 16. januar. Lars sender mail ud.  

 

 


